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Deltagere: Bette Lind (BL), Susanne Wehnert (SW), Lisette S Henriksen (LSH), Susanne Høj Andersen (SHA), 
Frans Nielsen (FN),  
Afbud: René Nielsen (RN), Helle Sivkjær (HS), Inge Nord (IN) 
 
 
Godkendelse af referat fra mødet d. 4. maj 2023 
Godkendt  
 
 
Beslutning truffet pr. mail 

• Godkendelse af overdragelse af stamnavn fra mor til datter  
• Aftale om at Jonas/spørgeskemaet vedr. avl kommer til RKs udstilling i Birkerød  
• Ok til at AR følger op på henvendelse om uddannelse af vet. sygeplejersker  
• Godkendelse af RKs ændring af udstillingsdato fra maj til april. Der er OK fra FUs side, dersom der 

ønskes en permanent flytning 
• Fastholdelse af restriktion vedr. Rusland som national regel t.o.m 31/12-2023. På baggrund af 

forespørgsel blev det fastslået, at ingen katte med russiske stambogsnumre kan importeres og 
accepteres  

• Godkendelse til at RK afprøver 3. cert. udstilling i 2024  
• Godkendelse til ansøgning om dispensation til Roskilde Dyrskue 2024  
• Henvendelse til FVST vedr. varetagning af uddannelse for kattebekendtgørelsen. Bolden ligger hos 

FVST og MR 
• Karantæne og advarsel pga. et utal af overtrædelser  
• Dispensation for katte til Herning Landsskue. Problematik vedr. manglende udstillerdeltagelse blev 

drøftet 

 
 
Kassereren 
Intet. 
 
 
Stambogsføreren 
Der er p.t. registreret 828 katte, hvilket ligger til den lave side i forhold til sidste år. Der har været stille i 
første havldel af året, men der anes en fremgang – også hvad angår importer.  
 
 
Mentorrådet 
BL præsenterede et oplæg fra MR til en revideret opdrætteruddannelse, hvor væsentlige ændringer er en 
naturlig sammenlægning af emner i de enkelte moduler, halvdagsmoduler samt eksamen for- og 
eftermiddag. Forslaget er indrettet således, at det er muligt for medlemmer at deltage i et manglende 
modul. Ligeledes er der mulighed for, at det kan ”sælges” til udenforstående ift. kattebekendtgørelsen. 
SW nævnte relevansen af sygdomsgenetik, som også bør indgå i uddannelsen. 
 
BL nævnte at MR’s roll-ups ikke er synlige på JK og DARAKs udstillinger, ligesom det tidligere er besluttet, at 
MR skal promoveres på forsiden af klubbernes hjemmeside.  
 
 
Avlsråd 
Intet.  
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Mæglerordning 
Intet.  
 
 
Kattemagasinet 
KM er just sendt til trykning. Der er modtaget et enkelt bidrag udefra, ellers er det de samme, som trækker 
læsset.  
 
 
FIFes GA 
Et kort referat fra GA vil være at finde i lederen i det kommende Kattemagasin. Ellers henvises til det 
officielle referat.  
På baggrund af forespørgsel kunne BL oplyse, at der ikke er udmeldinger om, hvordan overgang af regler 
vedr. klasseændringer skal håndteres. 
 
 
Scandinavian Winner 
LSH har overtaget kontakten til haller og er i fuld gang med arbejdet. Koldinghallen vender tilbage med en 
eventuel prisnedsættelse, da det første tilbud anses værende for højt. 
 
 
Roskilde dyrskue 
LSH orienterede om Roskilde dyrskue, som forløb med et supergodt samarbejde i arbejdsgruppen og 
tilfredshed hele vejen rundt hos både udstillere og dommere.  Der var lidt udfordringer med sponsorgaver 
og hankatteplader til burene. Manglende katte til udstillingen vil selvfølgelig afspejle sig i regnskabet, som 
udestår. BL udtrykte en stor ros til LSH for håndtering af projektet.  
 
 
FDkat  
Der arbejdes p.t. på at samle udviklingsønsker/småændringer, som kan lette det for opdrætterne. Tilbud 
indhentes.  
 
Købkat er under udarbejdelse. 
 
 
Spørgeskemaundersøgelsen 
Undersøgelsen kører, og vi afventer en tilbagemelding fra Jonas. 
 
 
Web og sociale medier 
Der sker p.t. ikke det store, og idéer efterlyses. 
 
 
Eventuelt 
JYRAK mangler diverse roll-ups, og det blev aftalt, at udeståender indmeldes til LSH. 
 
 
SHA d. 22.06.23  


